
 

                                                   ZAPISNIK 

 

 
43. sjednice Odbora za osiguravanje i unapređivanje kvalitete Učiteljskog fakulteta u Rijeci održane 7. prosinca 

2015. godine s početkom u 12,30 sati. 

 

Nazočni: 

- predstavnica Katedre za metodiku nastavnih predmeta prirodnih i društvenih znanosti dr. sc. Jasminka Mezak, 

v. predavač,  predstavnica Katedre za obrazovne znanosti, doc. dr. sc. Sanja Tatalović Vorkapić, predstavnik 

Katedre za metodiku humanističkih znanosti i umjetnosti doc. dr. sc. Marinko Lazzarich, predstavnica Uprave 

Fakulteta, doc. dr. sc. Petra Pejić Papak, predstavnik Stručne službe, Veljko Grozdanić, dipl.iur te vanjske 

suradnice Davorka Guštin, prof. i Ivana Jurjević Jovanović, magistra primarnog obrazovanja. 

Opravdano odsutna: predstavnica Studentskog zbora, Doria Vojnović.  

          Sjednicu je sazvao predsjednik Odbora, doc. dr. sc. Marinko Lazzarich, predloživši sljedeći 
 

Dnevni red:  

     1. Prihvaćanje Zapisnika 42. sjednice Odbora održane 19. rujna 2015. god.  

     2. Prihvaćanje dnevnog reda 43. sastanka  

     3. Prijedlog mjera za unapređenje prolaznosti studenata 

     4. Razno  
 

Ad 1)  Sjednici je prvi put nazočila nova članica Odbora, Ivana Jurjević Jovanović.  

Zapisnik 41. sjednice jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad 2)  Članovi Odbora su prihvatili ponuđeni dnevni red, bez ikakvih dopuna. 
 

Ad 3)  Pod ovom točkom naglašeno je kako se mjere za unapređenje prolaznosti studenata na Sveučilištu u Rijeci, 

zapravo, ne odnose na Učiteljski fakultet budući da je postotak prolaznosti na oba studijska programa vrlo visok, 

ne samo na višim godinama studiranja već i na prvim dvjema godinama. Članovi Odbora su naglasili kako 

prilagođavanje kriterija zadovoljavajućih ishoda učenja studentima ne smije rezultirati srozavanjem očekivanih 

kriterija nastavnika na kolegijima naše sastavnice. Na predmetima na kojima se zamjećuje nešto slabija prolaznost 

valjalo bi potaknuti studente da pohađaju pojačanu demonstraturu. Kad je u pitanju provođenje sustava 

mentorstva, nije bilo potrebe za tom procedurom jer se redovito organiziraju i održavaju sastanci studentskih 

predstavnika s prodekanicom za nastavu. 

 

Ad 4)  Pri kraju sastanka članstvo je raspravljalo o Projektu suradničke procjene. U pripremi je priručnik o 

susustručnjačkom opažanju nastave. Nastavnici bi na sastancima katedri trebali raspraviti hoće li se to održati i u 

tekućoj akademskoj godini.  

Predsjednik Odbora problematizirao je provedbu izvještavanja nastavnika o održanoj nastavi krajem semestra. 
 
 
 

          U Rijeci, 22. prosinca 2015. 

 

             Zapisničar:                                                                     Predsjednik Odbora: 

doc. dr. sc. Marinko Lazzarich                                            doc. dr. sc. Marinko Lazzarich 
 
 

 
 


